
Zápis ze setkání farní rady v neděli  29. března 2009 od 9:30 – 10:30 hod.  
 
Přítomní byli všichni členové kromě pana Pavlíčka Jaroslava za Zhoře, který se 
omluvil. Z náhradníků byla přítomná paní Anna Klusáčková z Nadějova. 
 

1) Přivítání duchovním správcem P. Mikulášem Selvekem, který vysvětlil 
smysl a náplň farní rady. Poděkoval za probíhající práce na farní zahradě 
a povzbudil k iniciativnímu jednání. Povzbudil ke spolupráci. Doporučil, 
aby všichni členové FR měli na sebe navzájem kontakt, aby se mohli 
snadno domlouvat na různých činnostech ve farnosti. 

2) Projednalo se, co by se mělo určit jako priorita. P. Mikuláš připomněl, že 
vzhledem k tomu, že bude výstava na faře a jiné akce spojené se 150. 
výročím farnosti, bylo by dobře trochu upravit vnitřek fary, udělat drobné 
zednické práce, oťukání zpuchřelé omítky a nahození nové. Upravit 
podlahy – projednáno s odborníkem na PVC krytiny panem Horáčkem z 
Arnolce. 
Pan Klíma František měl příspěvek: Pokud by se mělo dělat na faře něco 
z vlhkosti, je třeba rozbít podlahy, vybrat zeminu a nasypat makadam a 
drenáže a potom upravit povrch – podlahy, dlažba nebo lino  PVC, ale 
jinak to nemá cenu. Schválily se zatím pouze malé estetické úpravy.  

3) Upravit zednicky sínici v kostele, kde je zpovědnice. 
P. Mikuláš poprosil členy farní rady, aby oslovili nějaké zedníky z 
farnosti, kteří by to postupně upravili. 

4) Pokračovat v práci na zahradě, především začít postupně vyměňovat plot, 
který by byl z pletiva na stávající kamenné sloupky, které se musí 
narovnat a zpevnit. Pokračování práce se domluvilo na pátek 3. dubna 
2009 odpoledne asi od 15:00 hod. 

5) Další setkání farní rady nebylo domluveno. Bude včas oznámeno P. 
Mikulášem, nejméně 14 dní před setkáním. Případná neúčast členů má být 
předem oznámena duchovnímu správci. 

6) Na závěr P. Mikuláš poděkoval za hojnou účast. Následovala modlitba a 
požehnání. 

 
 
 


